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U Svečanom holu Vlade AP Vojvodine, predstavljen je projekat „Uspostavljanje destinacijske
strukture za područje Dunava i Fruške gore“. Obraćajući se prisutnima, direktor Regionalne
razvojne agencije Bačka, koja je autor i nosilac projekta, gospodin Srđan Vezmar, između
ostalog je rekao:

      

   - Kada smo planirali ovaj projekat pre godinu i po dana, pitanje je bilo da li je utopija povezati
devet opština različitih prioriteta. Zahvaljujući jednom drugom projektu koji smo realizovali sa
svim tim opštinama (Bač, Bačka Palanka, Bački Petrovac, Beočin, Bečej, Srbobran, Sremski
Karlovci, Žabalj i Titel), definisali smo prioritete razvoja i ovaj projekat jeste prioritet budućih
razvoja ovih devet opština koje su se uključile u njegovu realizaciju. Zahvaljujući gospodinu
Franu Mikuličiću, ekspertu na projektu DMO/DMC Dunav (koji ima za cilj jačanje turističke
ponude, konkurentnosti i promociju Fruške gore i Dunava, kao i razvoj mikro i maliih
preduzeća), imali smo priliku da svi zajedno posetimo Istru, i pronađemo sličnosti između
Vojvodine i kontinentalnog dela Istre, i odlučili smo da se ugledamo na taj dobar primer.
Gospodin Fran Mikuličić je zadužen za prvu fazu projekta, koja podrazumeva vođenje deset
radionica tokom februara i marta, u hotelu CEPTOR na Andrevlju, čiji je cilj praktičan rad sa
korisnicima usluga ovih devet opština.
   Prva radionica je okupila 70 zainteresovanih, druga i treća, optimalnih 50. Četvrta je održana
20. februara, a gosti su bili tri predavača iz Istre: gospođa Manuela Hrvatin, predsednica udruge
Istra Inspirit, gospodin Adriano Palman, direktor Kamping udruženja Hrvatske, gospodin Goran
Mrvoš, direktor IT firme Infosit d.o.o. iz Poreča. Jedna posebna radionica posvećena je razvoju
cikloturizma, na kojoj će Nebojša Subić, predsednik Biciklističkog saveza Vojvodine, objasniti
prednosti cikloturizma, sa mapom postojećih trasa i objektima, pružaocima usluga koji se
nalaze u blizini trasa, o mogućnostima njihovog umrežavanja itd.
   - Možemo da se složimo da je interesovanje očekivano. Dolaze ljudi iz opština koje su
uključene u projekat, ali i zainteresovani vinari, vlasnici salaša i drugi. Kada gledam celu
ponudu nedostaju pojedini objekti, i ljudi sa kojima ćemo posebno morati raditi. Ove radionice
nam služe da podignemo kvalitet njihovog inividualnog rada, a zatim da radimo kompleksne
turističke proizvode, da ih umrežavamo, da napravimo konkretan proizvod koji ćemo moći da
ponudimo tržišu – izjavio je gospodin Mikuličić.
   Po njegovom mišljenju, oni ko se ranije priključe projektu, bolje će se umrežiti od onih koji će
se uključiti kasnije, ili se neće umrežiti jer neće razumeti prednost toga. Oni koji ostanu po
strani, u jednom momentu “zavist prema komšiji” će proraditi i u narednih tri meseca, godinu,
godinu i po dana, i oni će se priključiti.
   Na pitanje da li je Vojvodina na vreme krenula sa realizacijom ideje projekta DMO/DMC
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Dunav, gospodin Mikuličić je rekao:
   - Ovih devet opština je krenulo na vreme. Severna Bačka, Banat, ne znam. Ali, od toga koliko
će ljudi brzi shvatiti koliko mogu imati materijalni dobitak, i koliko su spremni brzo promeniti
svoju svest prema turizmu, toliko ćemo mi brže ići. Situacija na terenu je daleko od idealne.
Biće potrebno jako puno energije, pogotovo što se tiče lokalne vlasti kada govorimo o potrebi za
uređenjem, čišćenjem, za uništavanjem crne ekologije, ali ima nekolicina individualaca koji jako
dobro razumeju priču i znaju šta hoće i šta mogu dobiti, time što su deo ovog projekta -
zaključio je gospodin Fran Mikuličić.
    

 2 / 2


